   國立中興大學微生物暨公共衛生學研究所博士班研究生（   ）學年度考核通知書
Notification of Annual Assessment for PhD Candidates (Academic year: ____)
學生姓名Name：           學號Student ID：            
	考核事項
Assessment items
	考核委員評語
Comments from the Committee members
	考核委員簽名
Signatures of Committee members

	
	
	

	考核日期
Assessment Date 
	年  月  日
Date (YYYY/MM/DD)
	所長評語簽章
Comments and Signature of Director





                             年  月  日
Date (YYYY/MM/DD)
	指導教授評語簽章
Comments and Signature of Advisor






年  月  日
Date (YYYY/MM/DD)

	會議地點
Meeting Venue
	
	
	


附註：
1、 依本校『博士班研究生博士候選人資格考核實施要點』規定：『……指導教授每學年至少應召開博士班研究生考核委員會會議一次審查研究生之研究成果，考核紀錄未送查者，不准註冊，並應勒令休學一學期。』
2、 本通知書請各生之指導教授填妥後，於每年8月31日前送微衛所辦公室存查。
Note:
1. According to the "Implementation Guidelines for the Qualification Assessment of PhD Candidates of NCHU" :... The advisor must convene PhD student assessment committee meeting at least once every academic year to review the student’s research progress. Students who have not submitted their assessment records for review are not allowed to register and are required to take a leave of absence for one semester."
2. This notification form should be completed by the advisor and submitted to the office of the Institute of Microbiology and Public Health by August 31 of each year for record-keeping.
【114/01/03修訂】
